
Zápis č.13 ze schůze výboru ČMKCHB 7.9.2012 v Hamrech 

 

Zahájeno v 19,30 hod. 

Přítomni:       pánové ing. Zd. Havlíček, M. Pavlík, ing. L. Vodolan, K. Plaňanský, H. Hubík 

Omluveni:  M. Gora a K. Plch se omluvili, ing. P. Lebeda a Fr. Kasala nemocní, L. 

Varvařovský výpomoc při organizaci soutěže (stopy) 

 

Pozvánka s  programem schůzky byla elektronickou poštou včas odeslána všem členům 

výboru a předsedovi RK klubu. 

 

1. Kontrola zápisu a úkolů č.12  

Schválený příspěvek na soutěž ve výši 30.000 Kč byl řádně odeslán na pořádající OMS 

Klatovy. V současné době je na běžném účtu klubu 245 tis. Kč.  

Po dohodě s organizátory soutěže budou schválené odznaky „Za zásluhy“ předány navrženým 

(Kabát, Macek, Keltner, Vozák) při nástupu do druhého dne soutěže (sobota). 

Plaňanský vznesl dotaz, proč přenechal Havlíček svoji nominaci na MFK náhradnici ing. V. 

Hubíkové bez vědomí výboru. Havlíček na to sdělil, že V. Hubíkovou osobně před 14 dny 

navštívil, své postoje a názory na věc si vysvětlili a se svým osobním rozhodnutím, postoupit 

nominaci v její prospěch (výborem odsouhlasena jako náhradník), by dnes členy výboru 

stejně seznámil. 

Výroba loveckého tesáku do cen pro tuto soutěž byla u pana Pelce zajištěna. 

Dalších připomínek k zápisu č. 12 ze strany přítomných nebylo. 

 

2. Zhodnocení přípravy a průběhu celostátní klubové soutěže 

K dosavadnímu průběhu soutěže nebylo připomínek, všichni přítomní potvrdili vysokou 

úroveň organizace klubové soutěže. 

 

3. Projednání připravovaných klubových akcí na rok 2013 

7.samostatná klubová výstava v roce 2013 se uskuteční v navrhovaném termínu 18.5.2013 

v prostorách penzionu Kolesa u Kladrub nad Labem. V předvečer výstavy proběhne tradiční 

setkání výboru, aktivistů a členů klubu.  

Byl diskutován požadavek na uspořádání speciální výstavy barvářů (viz. bod č. 6. zápisu 

12/2012). Termín na její uspořádání je na ČMKÚ nahlášený na 14.9.2013, další její 

zabezpečení je již věcí příslušných organizátorů.  

Možné změny v termínech výstav jsou vyhrazeny a to dle rozhodnutí ČMKÚ, které v době 

jednání výboru klubu ještě nebylo známo. 

Soutěže: Každoročně pořádané Krušnohorské derby je plánováno ve dnech 4. a 5. 5. 2013, 

Moravský pohár, pořádaný jednou za dva roky, se poběží ve dnech 26. a 27. 10. 2013 na 

Školním podniku VŠZ a Lesnické ve Křtinách u Brna.  

Upozornění: Tyto akce je třeba spolu s PZB nahlásit přes příslušné OMSy v termínu 

nejpozději do 31.10.2012 na ČMKJ. 

Zatím není zajištěn každoročně pořádaný „Kurz Jelenář, vůdce barváře“ pro rok 2013. 

V letošním roce kurz proběhne od 17.10. 2012 v Hrozňatově u Chebu. Vedoucí aktivistů ing. 

P. Lebeda zjistí, která oblast má zájem v příštím roce kurz uspořádat. Termín do 15.11.2012. 

 

4. Informace ze spádových oblastí nebyly. 

 

5. Různé 

Proběhla diskuze k  IHB ze dne  28. 9. loňského roku, provedených panem Petrem 

Hennrichem s fenou BB Agnes z Cínoveckého vrchu, v MS Muflon Jirkov, posouzených 



rozhodčím Mgr. Vladimírem Kumpou. Vzhledem k situaci výbor uložil RK ČMKCHB 

opětovně, důsledně došetřit okolnosti, průběh, provedení, posouzení této zkoušky a to i 

z hlediska případného porušení členských povinností klubu. Závěry šetření předloží ing. Karel 

Plch, předseda RK písemně, se zápisy o vyslechnutí a podpisy všech zúčastněných, pokud 

možno, na příští schůzi výboru klubu 15.11.2012. Zároveň výbor žádá všechny zúčastněné, 

aby do data poskytli veškerou součinnost k šetření RK a snesli potřebná důkazní břemena ve 

věci !!! 

 

Výbor klubu dále pověřuje pana Milana Pavlíka k vypracování přesného metodického 

postupu pro vykonání individuální hlavní zkoušky barváře dle současně platné legislativy a 

ustanovení ZŘ, to vše proto, aby se nadále předešlo jakýmkoliv chybným a nepřesným 

výkladům příslušných ustanovení platného ZŘ !!! Termín předložení do 15.11.2012 

 

Další schůzka výboru byla dohodou všech přítomných stanovena v termínu 15.11.2012, na 11 

hod v penzionu Kolesa. Pozvánka bude rozeslána elektronickou poštou. 

 

Skončeno, odsouhlaseno ve 21 hod. 

 

 

Zapsal Hubert Hubík, jednatel klubu 


